

Nuorisovaltuuston kokous, Pöytäkirja 4-2025

Aika: 22.4.2025 klo 17.00

Paikka: Valtuustosali, Kuohunharjuntie 6, Teams

Läsnä:

Ahtainen Saga
Alexeev-Jeger
Andrejeff-Mikael
Heliövaara-Aapo
Kokkonen Leevi
Laaksonen Helmi-Maria
Malkavaara Alvar
Murtolahti Lilja

Männistö Mea
Niinimäki-Sanni
Raulamo-Vienna
Rämä Milla (poistui 18.46)
Seppälä Lauri
Toivonen Sonja
Eromäki-Heino Tytti

-Huhtanen-Marketta
Pajanen-Maiju
Kummivaltuutetut
Kosonen Saara (piirikummi) (poistui 18.18)

1§ Kokouksen avaaminen Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.00

2§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä läsnäolijat

Esitys: Käydään lävitse läsnäolijat. Todetaan, että kokous on kutsuttu koolle nuorisovaltuuston sääntöjen määräämässä ajassa ja asianmukaisella tavalla. Lisäksi paikalla on vähintään 1/3 nuorisovaltuuston jäsenistöstä.

Päätös: Toimimme esityksen mukaan

3§ Kokouksen järjestäytyminen

3.1§ Kokouksen puheenjohtajan valinta

Esitys: Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi nuorisovaltuuston vuoden 2025 puheenjohtaja Alvar Malkavaara.

Päätös: Toimimme esityksen mukaan

3.2§ Kokouksen sihteerin valinta

Esitys: Valitaan kokouksen sihteeriksi nuorisovaltuuston vuoden 2025 varasihteeri Leevi Kokkonen.

Päätös: Toimimme esityksen mukaan

3.3§ Kokouksen pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Esitys: Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi kaksi (2) esteetöntä vapaaehtoista, jotka tarvittaessa toimivat ääntenlaskijoina. Vastuutiimi esittää pöytäkirjantarkastajiksi Aapo Heliövaaraa ja Helmi-Maria Laaksosta.

Päätös: Vastuutiimi ehdottaa esityksestä poiketen Mea Männistöä ja Lilja Murtolahtea. Valitsimme Heidät.

4§ Kokouksen työjärjestys

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

Päätös: Lisätään pykälä 5.3. puheenjohtajan ilmoitus. Hyväksyimme muutoksin.

5§ Ilmoitusasiat ja saapuneet postit

Esitys: Käydään lävitse mahdolliset ilmoitusasiat ja saapuneet postit

5.1§ Hyvinvointisuunnitelman työpaja 7.5.

Valtuustosalissa 7.5 klo 16.30 on hyvinvointisuunnitelman työpaja. Sinne paikalle kaikki, jotka pääsevät sinne.

5.2§ Pirkanmaan piirin ja Nuva ry:n esittely

Saara Kosonen esittäytyi meille sekä kertoi Nuva ry:stä sekä Pirkanmaan piiristä.

5.3§ Puheenjohtajan ilmoitus

Jos joku haluaa olla puheenjohtaja jossain kokouksessa niin voi ilmoittaa Alvarille.

5.3§ Muut ilmoitusasiat ja saapuneet postit

Ompu rock on 7.6. Se on iltapäivällä. Sonja on vapaaehtoinen menemään.

Päätös: Merkitsimme asiat muistiin.

6§ Kummivaltuutettujen asiat

Esitys: Kuullaan mahdolliset kummivaltuutettujen asiat, esitellään mahdolliset uudet kummivaltuutetut.

Päätös: Tytille oli tullut kysymys että järjestääkö Nuva Prideä tänä vuonna. Emme järjestä sitä tänä vuonna.

7§ Lautakunnat ja työryhmät

Esitys: Käydään lävitse lautakuntien ja työryhmien edustajien muistiot kokouksista.

7.1§ Hyvinvointilautakunta

Ei ole ollut

7.2§ Elinympäristölautakunta

Kokous oli 1.4. Siellä ei ollut nuoriin liittyviä asioita. Saarenmaan yleisasemakaavaa katsottiin. Muutamia aloitteita käytiin läpi.

7.3§ Sivistyslautakunta

Ei ole ollut

7.4§ Kaupunginvaltuusto

Kokous 14.4. Kokous kesti n.20 minuuttia ja ei ollut mitään nuoriin liittyvää.

7.5§ Pirkanmaan hyvinvointialueen nuorisovaltuusto

Ei ole ollut kokousta

7.6§ Lasten ja nuorten hyvinvointityöryhmä

Kokous oli 24.3. LaNu:sta tuli toivetta että nuva tekisi esittelyitä myös 6.-luokkalaisille. Lapsiystävällinen kunta tavoitteet edistyvät.

7.7§ Kouluruokaraati

Kouluruoka raati on 7.5 klo 13-14.15. Edustajat voivat ilmoittautua linkistä joka on tullut heille.

7.8§ Lapsiystävällinen kunta

Ei ole mitään kerrottavaa.

7.9§ Kaupunkiseudun yhteistyöryhmä

Ei ole mitään.

Päätös: Merkitsimme asiat muistiin.

8§ Aloitteet

Esitys: Käsitellään mahdolliset aloitteet.

8.2§ Sariolan kouluun vakituinen koulunuorisotyöntekijä

Saga on keskustellut aloitteesta. Meitä on suositeltu keskustelemaan Sariolan koulun rehtorin kanssa. Vaikea asia tässä on että mistä rahat menee että mikä olisi ammattinimike. Pikkolassa on ainoastaan vakituinen nimitetty kouluvalmentaja. Saga ottaa yhteyttä pikkolan kouluvalmentajaan ja katsotaan seuraavassa kokouksessa asiaa lisää.

8.3§ Aloite seksuaaliväkivallasta puhumisesta yläkoululaisille

Aloite hyväksyttiin viime kokouksessa. Asiasta pitäisi pitää palaveri. Pidetään palaveri 28.4 noin kello 16.30 alkaen.

8.4§ Lapset Lukemaan -hanke

Tulokset saadaan kirjallisina ja saadaan vain vastaus prosentit niihin kysymyksiin mitkä ei ollut avoimia. Vastuutiimi tekee esityksen ensikokoukseen.

8.5§ Muut aloitteet

Sofia Virran avustaja vastasi viestiin ja pääsemme eduskuntaan. Katsotaan ensikokouksessa aikoja, joita ehdotetaan heille.

Päätös: Merkitsimme asiat muistiin.

9§ Kaavoitusasiat

Esitys: Käsitellään nuorisovaltuustolle saapuneet kaavoihin liittyvät lausuntopyynnöt.

9.1§ Kaava nro. 887 Huutijärvi-Kisaranta

Päätös: Emme lähetä kaavasta mitään lausuntoa.

kokoustako 17.47-17.52

10§ Viestintäasiat

Esitys: Kuullaan viestintävastaavan johdolla kuulumiset viestinnän osa-alueelta.

10.1§ Viestinnän tilannekatsaus

Päätös: Ei ole mitään viestinnässä. Viestintä toimii hyvin.

11§ Talousasiat

Esitys: Kuullaan talousvastaavan johdolla nuorisovaltuuston talousasiat.

11.1§ Talouden tilannekatsaus

Tilillämme on rahaa 1064,35 € Katsoimme paljonko juhliin meni rahaa loppujen lopuksi.

11.2§ Kantri ry raportti

Katsoimme raportin läpi

Päätös:

12§ Tapahtuma-asiat

Esitys: Kuullaan tapahtumavastaavan johdolla tapahtumatiimin osa-alueen asioita.

12.1§ Nuorten vaalisohva

Ihan hyvin meni siellä. Ehdokkaat tuli paikalle ja vastasi mukavasti kysymyksiin. Siellä oli myös katsojia jonkun verran.

12.2§ Omppurock

Omppu rock on 7.6. Sinne on tulossa esiintymään myös Korelon. Kysellään Whatsapp ryhmässä jos olisi 3-4 halukasta pitämään kioskia.

12.3§ Tapahtuma-asioiden tilannekatsaus

Ihan hyvin menee tapahtuma-asioissa.

Päätös: Merkitsimme asiat muistiin.

13§ Toimintasäännön muokkaaminen

Esitys: Tarkastellaan toimintasäännön muutosehdotuksista ja keskustellaan niistä.

Päätös: Katsoimme läpi toimintasäännöt ja muokkasimme niitä. Hyväksytään toimintasäännöt toukokuun kokouksessa.

14§ Palautepalvelu-uudistus

Esitys: Käydään lävitse ja keskustellaan palautepalvelun toimivuudesta.

Päätös: Tytti kertoi meille miten palautepalvelut toimivat ja kirjattiin uudistukseen huomioitavia asioita ylös.

15§ Alakoululaisten Chromebookien kotiin vieminen

Esitys: Käydään keskustelua alakoululaisten Chromebookien kotiin viemisestä

Päätös: Kävimme keskustelua asiasta. Pidetään palaveri asiasta, jossa päätetään mitä tehdään asialle. Pidetään palaveri 12.5 virastolla.

16§Toimintasuunnitelma 2025

Esitys: Tarkastellaan vuoden 2025 toimintasuunnitelmaa.

16.1§ Vuoden teema

Meillä on asiasta kysely, johon on tullut hyvin vastauksia. Pidetään palaveri 14.5 virastolla.

16.2§ Kulttuuri- ja hyvinvointitori 26.4

Tytti ei ole paikalla, Alvar ja Mea hoitavat nuvan esittelypistettä.

16.3§ Stipendien myöntäminen

Päätettiin, että stipendin saajan tulisi olla henkilö, joka on osoittanut kiinnostuksensa ja aktiivisuutensa yhteiskunnallisissa asioissa ja tukenut toisia. Stipendin saajan valitsevat yhteistyössä yhteiskuntaopin opettaja sekä oppilaskunnan ohjaava opettaja. Saajan luokka-asteella ei ole merkitystä. Yläkoulun stipendin summa on 30€ ja lukiolla 50€.

16.4§ Nuvainfo uudelle kaupunginvaltuustolle

Pidetään jonkin kaupunginvaltuuston tapahtuman yhteydessä. Materiaalia voidaan alkaa katsoa valmiiksi.

16.5§ Muut toimintasuunnitelmaan liittyvät asiat

Ei ole muuta.

Päätös: Merkitsimme asiat muistiin.

17§Seuraavan kokouksen aika ja paikka

Esitys: Seuraava kokous on tiistaina 20.5.2025 Valtuustosalissa.

Päätös: Seuraava kokous on 20.5.2025 Valtuustosalissa.

18§Muut esille tulevat asiat

Esitys: Käsitellään muut mahdolliset esille tulevat asiat

Päätös: Ei ole muita asioita

19§Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.13

Puheenjohtaja Alvar Malkavaara

Pöytäkirjantarkastajat

Mea Männistö

Sihteeri Leevi Kokkonen

Lilja Murtolahti